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ROMÁNIA 

HARGITA MEGYE 

GYERGYÓÚJFALU KÖZSÉG HELYI TANÁCSA 

 

Ikt. Szám: 482/2024 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 Jelen jegyzőkönyv a 2024. február 1-én 20:00 órai kezdettel tartott, rendkívüli 

tanácsülés alkalmával került felvételre.  

Az üléselnök megállapította, hogy a Helyi Tanács összehívása a Közigazgatási 

Törvénykönyvről szóló, 2019/57-es Sürgősségi Kormányrendelet 133-as, 134-es, 135-

ös, 155-ös és 196-os cikkelyének előírásai szerint, a 2024/9-es számú Polgármesteri 

rendelkezés értelmében került összehívásra, határozatképes. 

Az ülésen a következő tanácsosok vesznek részt: 

1. Bálint Ștefan-Tibor 

2. Bálint Attila 

3. Bartalis Csaba 

4. Elekes József 

5. Elekes Szabolcs 

6. Gál Katalin 

7. Jakab Attila 

8. Kovács Attila  

9. Kovács Ernő 

10. Kovács Levente 

11. Mihálydeák Ervin 

12. Nagy Ervin 

13. Sajgó Rita 

14. Szabó Ágoston-Attila 

 

A gyűlésről igazoltan hiányzik Marthy Barna tanácsos úr. 

A gyűlésen jelen van Egyed József polgármester és Kovács Ileana-Éva, a község 

jegyzője.  

A tanácsülés teljes egészében hangfelvételre kerül. A gyűlés magyar nyelven 

zajlik.  

Az üléselnök, Szabó Ágoston-Attila tanácsos úr, miután megállapította, hogy a 

tanácsülést az 57/2019, a Közigazgatási Törvénykönyvről szóló Sürgősségi 
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Kormányrendelet előírásoknak megfelelően hívták össze, üdvözli a jelenlévőket és 

megnyitja Gyergyóújfalu Község Tanácsának rendkívüli ülését. 

 

Az írásos meghívó alapján ismerteti a tárgyalandó egy napirendi pontot egy 

kiegészítéssel: 

 

1. 7/2024. számú Határozattervezet a Hargita megyei Gyergyóújfalu községben 

a földgázelosztó közüzemi szolgáltatás koncesszióba adására vonatkozó 

tanulmány jóváhagyásáról és a koncessziós eljárás megindításáról 

Kiegészítés: 

- Határozattervezet a háztartási hulladékok és a nem veszélyes hulladékok 

válogatásának és lerakóhelyen történő ártalmatlanításának átruházására 

irányuló szerződések odaítélésének jóváhagyásáról, valamint a 

hulladékgazdálkodási közszolgáltatás díjainak jóváhagyására Gyergyóújfalu 

községben 

 

Szabó Ágoston-Attila üléselnök megkérdezi a jelenlevőket, hogy valakinek 

kérdése, észrevétele van-e a napirendi pontokkal kapcsolatban. Nincs. Szavazásra 

bocsátja a napirendi pontokat, 14 igen szavazattal a tanács megszavazza, tartózkodás 

és ellenszavazat nélkül. 

Az ülés folytatódik a napirendi pontok tárgyalásával. 

 

1. 7/2024. számú Határozattervezet a Hargita megyei Gyergyóújfalu 

községben a földgázelosztó közüzemi szolgáltatás koncesszióba adására 

vonatkozó tanulmány jóváhagyásáról és a koncessziós eljárás 

megindításáról 

Kovács Ileana-Éva: Az „Anghel Saligny” Program keretén belül letett pályázathoz a 

szerződéskötéshez szükséges a közszolgáltatásnak a koncesszionálása, ezért 

elkészült ez az előzetes tanulmány, amelyben le vannak írva a szolgáltatásnak, 

rendszernek a pontosabb technikai-gazdasági adatai, valamint a koncessziónak az 

ideje és hogy miért szükséges úgy gazdaságilag, pénzügyileg, mint szociális téren ez 

a közszolgáltatás, valamint ennek a koncesszionálása. A koncesszió határidőjének 49 

év van javasolva, ami lényeges adat, hogy minimum 1% a bérleti díj a cégnek a 

bevételéből, aki működtetni fogja ezt a szolgáltatást. Le van írva a rendszernek 

mindenféle mutatója, hosszúság, bekötések, utcák száma. Ezután kezdődik el a 

Feladatfüzet és egyéb akták elkészítése, azokat pedig a Románia Hivatalos 
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Közlönyében meg kell hirdetni 45 napos periódusra és utána lehet elbírálni a 

beérkező ajánlatokat. Június 3-ig fel kell tölteni az „Anghel Saligny” Programba ezt a 

kiszerződési aktát, ezért szükséges mihamarabb elindítani a koncessziós eljárást. 

Szabó Ágoston-Attila: Szükség van az összes szakbizottság véleményezésére, ezért 

megkérem, véleményezzék a határozattervezetet.  

Kovács Attila: A Gazdasági szakbizottság pozitívan véleményezte a 

határozattervezetet.  

Elekes Szabolcs: A Munkaügyi szakbizottság is pozitívan véleményezte a 

határozattervezetet.  

Gál Katalin: A Szocio-kulturális szakbizottság is pozitívan véleményezte a 

határozattervezetet. 

Kovács Ernő: A Mezőgazdasági szakbizottság is elfogadta a határozattervezetet.    

Szabó Ágoston-Attila: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? 

Jakab Attila: A szolgáltató kiválasztásánál itt is a legkisebb ár a döntő? 

Egyed József: Az, hogy 1% felett ki fog fizetni.  

Kovács Ileana-Éva: Valószínűleg ez, jövő héten a Feladatfüzetből kiderül mik 

lesznek pontosan a választási kritériumok, de az egyik ez lesz, hogy ki ad nagyobb 

bérleti díjat. 

Szabó Ágoston-Attila: Még valakinek kérdése ezzel a határozattervezettel 

kapcsolatban? Amennyiben nincs, kérem, szavazzanak, ki ért egyet, hogy a 

határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 14 igen 

szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a határozattervezetet. 

 

2. Határozattervezet a háztartási hulladékok és a nem veszélyes hulladékok 

válogatásának és lerakóhelyen történő ártalmatlanításának átruházására 

irányuló szerződések odaítélésének jóváhagyásáról, valamint a 

hulladékgazdálkodási közszolgáltatás díjainak jóváhagyására 

Gyergyóújfalu községben 

Kovács Attila: A 133/2022-es Sürgősségi Kormányrendelet szétválogatja a 

hulladékgazdálkodási tevékenységet. Ennek megfelelően a cégektől bekértük az 

árajánlatokat, árajánlatok indoklását, környezetvédelmi engedélyeket és ami ehhez 

szükséges. Az ár képzés úgy a jogi, mint a fizikai személyek esetében a hivatalhoz 

tartozik. A magánszemélyeknél a következőképpen fog összeállni: a háztartási 

hulladék begyűjtése 2,78 lej+áfa, a szelektív hulladék begyűjtése 1,83 lej+áfa, a 

szelektív hulladék válogatása 1,53 lej+áfa, a lerakási díj 1,27 lej/áfa, ez összesen 8,82 

lej áfástól. A 640-es ANRSC-s rendelet lehetőséget ad 5%-os adminisztrációs 

költségek beszámolására, ami végső értéke 9,26 lej/fő/hó lenne. A jogi személyek 
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esetében ez 196,72 lej/m3. Ami változott a 133/2022-es rendelkezéssel, a szolgáltató 

elvégzi a szolgáltatást, begyűjti a hulladékot, válogatja, lerakja és ennek a 

mennyiségnek megfelelő számlát a hivatal fele kiállítja. A hivatal a lakosságtól 

szemétadó formájában begyűjti az összeget. Ez a két összeg minél jobban kellene 

közelítse egymást, ideális esetben az lenne, hogyha teljesen fedezné. Az okok az 

áremelésnek a 13,9%-os infláció, a minimálbér növekedés, az Unió fele fizetendő 

hozzájárulás, mivel nem megfelelő mennyiségbe gyűjtjük szelektíven a hulladékot, 

ez az összeg 160 lej/tonnára emelkedett.  

Szabó Ágoston-Attila: Szükség van az összes szakbizottság véleményezésére, ezért 

megkérem, véleményezzék a határozattervezetet.  

Kovács Attila: A Gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Elekes Szabolcs: A Munkaügyi szakbizottság is elfogadta a határozattervezetet.  

Gál Katalin: A Szocio-kulturális szakbizottság is elfogadta a határozattervezetet. 

Kovács Ernő: A Mezőgazdasági szakbizottság is elfogadta a határozattervezetet.    

Szabó Ágoston-Attila: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem, szavazzanak, ki 

ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 

14 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a 

határozattervezetet. 

Amennyiben nincs több napirendi pont, az ülést ezennel berekesztem. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ülésvezető elnök                  Jegyző 

       Szabó Ágoston-Attila                         Kovács Ileana-Éva 


